
PROTOKOŁ Nr XIX/2008 
z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 30 maja  2008r. 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

Następnie Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do proponowanego 

porządku obrad. 

Radna Dorota Łukomska – zgłosiła wniosek o wycofanie  z porządku obrad w punkcie 

8 podpunktu „j”. Stwierdziła, że na posiedzeniu komisji była rozmowa, aby przed 

podjęciem tej uchwały  przeprowadzić konsultacje z sołtysami i innymi osobami 

zainteresowanymi , gdyż projekt uchwały dotyczy zmniejszenia obwodów, czyli w 

pewnym stopniu utrudnienia mieszkańcom dostępu do komisji wyborczych w 

wyborach. 

Pan Przewodniczący – stwierdził, że porządek obrad otrzymują również sołtysi. Nie 

słyszał z ich strony żadnych uwag co do projektu uchwały w sprawie obwodów 

głosowania. 

Pan Przewodniczący poddał wniosek radnej Łukomskiej o wycofanie z porządku 

obrad podpunktu „f” w punkcie 8. 

W głosowaniu jawnym 7 głosami „za” i 8 głosami „przeciw” radni odrzucili wniosek 

radnej. Tym samym projekt uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów 

głosowania na terenie gminy Stąporków pozostał w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

W związku z powyższym projekt porządku obrad przedstawiał się następująco :  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XVIII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
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5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy w Rodzinie w 

2007r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej, 

b) udzielenia pomocy finansowej, 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

g) zasad korzystania ze stołówek szkolnych, 

h) zmiany uchwały Nr XVII/80/2004 z dnia 27 lutego 2004r. w sprawie ustalenia  

    planu sieci publicznych przedszkoli na terenie gminy Stąporków, 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Stąporków oraz Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stąporków, 

j) utworzenia stałych obwodów głosowania na terenie gminy Stąporków, 

k) zmiany uchwały w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Burmistrza oraz 

upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej do dokonywania czynności w 

sprawach z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy różne. 

11.Zamknięcie obrad sesji. 

Odczytany porządek został przyjęty 8 głosami „za” i 7 głosami „przeciw”. 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z XVIII sesji. 

Radni uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli protokoł z XVIII sesji RM. 
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Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu do protokołu) 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

(Informacja w załączeniu do protokołu) 

Ad pkt 6. 

Radna Barbara Telec –  

1. Wnioskuje o dokonanie remontu mostu w Lelitkowie na drodze gminnej. Most 

ten zagraża bezpieczeństwu. W ostatnich dwóch kadencjach gmina nie 

inwestowała w remont tego mostu poza drobnymi naprawami barierki.  

2. Wnioskuje o dowiezienie kręgów do źródełka, a resztę mieszkańcy dokonają 

sami. 

3. Na remont przystanku w Lelitkowie dowieziony został cement i inne materiały, 

za co mieszkańcy dziękują. Pozostaje zmiana pokrycia dachowego. Cały ten 

remont mieszkańcy wykonają we własnym zakresie. 

4. W imieniu mieszkańców Nadziejowa wnioskuje o budowę, bądź trwałą 

naprawę drogi gminnej w kierunku tzw. Smugu w Nadziejowie. Jest ona w 

złym stanie. Tydzień temu zakopał się tam samochód zabierający śmieci. 

Obsługujący zapowiedzieli, że jeśli droga będzie w tym stanie nie będą tam 

wjeżdżać po odbiór śmieci. Przy wyciąganiu tego samochodu zniszczony został 

również rów przy ostatniej posesji wykonany przez jej właściciela. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – złożyła interpelację w sprawie lokalu po barze 

„Jagódka” w Czarnieckiej Górze. Wnioskuje o przekazanie tego lokalu na rzecz 

społeczności lokalnej miejscowości Czarniecka Góra. Sprawa tego budynku ciągnie 

się już od kilku lat. Trwały rozmowy i wymiana pism, a na jednym ze spotkań w 

marcu 2005r. Pan Burmistrz stwierdził, że budynek będzie mieszkańców i wszystko 

do tego zmierza. Trwały wówczas jeszcze procedury przekazania budynku gminie. W 

styczniu 2006r. budynek stał się własnością gminy i wówczas Pan Burmistrz również 

zapewniał, że mimo iż budynek jest zdewastowany można go jeszcze poddać 

remontowi i może w nim powstać biblioteka i świetlica wiejska. W 2007 r. gmina 
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ogłosiła przetarg na dzierżawę budynku i jego dzierżawcą został Pan Jerzy Kozioł. Na 

spotkaniu w Czarnieckiej Górze przedstawił on harmonogram prac, które miały być 

wykonane w tymże budynku. Prace remontowe i adaptacyjne zaplecza 

gastronomicznego miały być ukończone w kwietniu 2008r, prace elewacyjne oraz 

pokrycie dachu miały być ukończone w maju 2008r., prace porządkowe wokół 

budynku i oddanie go do użytku – czerwiec 2008r. 

Na dzień dzisiejszy został tylko częściowo usunięty gruz i budynek został częściowo 

ogrodzony. 

Dlatego jeszcze raz radna w imieniu własnym i mieszkańców apeluje o przekazanie 

budynku mieszkańcom. Zapewniła, że jeśli mieszkańcy się nim zaopiekują, jego 

wartość wzrośnie i gmina nie poniesie żadnego uszczerbku finansowego. Będzie on 

zagospodarowany i  estetyczny zarówno z korzyścią dla mieszkańców jak i gminy. 

Sołtys z Lelitkowa – podziękował za część materiałów  dostarczonych na remont 

przystanku. Poprosił o kolejne brakujące a mieszkańcy sami go wyremontują. 

Poparł wniosek złożony przez radną Telec dotyczące remontu mostu. 

Radna Agnieszka Jedynak – spytała jakie są szanse żeby przekazać teren koło Domu 

Kultury na boisko. Przeznaczenie go pod budowę sceny letniej przedłuża się, 

opracowanie dokumentacji planowane jest na przyszły rok, a młodzież nie ma się 

gdzie podziać. Plac zabaw na osiedlu wraz z boiskiem do koszykówki nie wystarcza 

na to, aby móc tam grać w piłkę nożną. Młodzież z racji tego, że ma z nią kontakt 

prosiła ją o to, aby ponownie zamontowano tam bramki do czasu kiedy powstanie 

scena. 

Radny Jan Telecki – w uzupełnieniu wypowiedzi radnej Telec, ponieważ był na 

miejscu zdarzenia kiedy to samochód ze śmieciami się zakopał. Remont tej drogi nic 

nie poprawi, gdyż ona jest zbyt wąska. Do tej pory samochody wjeżdżały tam tyłem. 

W tym samym dniu przywieziony został tłuczeń, który został przez mieszkańców 

rozrzucony. W efekcie należy stwierdzić, że tej drogi nie da się remontować. Należy ją 

przebudować. Jest tam bowiem tak wąsko, że nie mogą się wyminąć dwa pojazdy. 

Sołtys z Wielkiej Wsi – spytał, czy jest możliwość aby mieszkańcy robili sobie sami 

przyłącza do domów, gdyż niektórzy mają bardzo blisko. Tym, którzy mają daleko 
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odpowiada ustalona kwota za instalację przyłącza, ci którzy mają daleko uważają, że 

jest to za drogo. 

Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś zapytania bądź sugestie do otrzymanego 

materiału w temacie „Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy 

w Rodzinie w 2007r.”. 

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pani Mirosława Łowicka inspektor ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

podziękowała wszystkim za współpracę. Stwierdziła, że po raz pierwszy, 

wydatkowano tyle środków ile było zaplanowane. 

Radna Dorota Łukomska – spytała na co wydane były pieniądze na organizowanie 

zajęć pozaszkolnych dla młodzieży – 35 tys.zł. 

Pani Łowicka zaprosiła radną do swojego pokoju w celu okazania jej dokumentacji. 

Była to dotacja celowa dla Miejskiego Klubu Sportowego na zajęcia pozalekcyjne dla 

młodzieży. Ta dotacja jest rozliczona, sprawozdanie szczegó łowe jest w dokumentach. 

Ad pkt 8 „a”. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/108/2008r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/109/2008r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

 



 6

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/110/2008r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2008r. 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/111/2008r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2008r. 

Ad pkt 8 „e” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/112/2008r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2008r. 

Ad pkt 8 „f” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/113/2008r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2008r. 

Ad pkt 8 „g” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych. 

Radni uwag nie wnieśli.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/114/2008r. w sprawie zasad korzystania ze stołówek 

szkolnych. 

Ad pkt 8 „h” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/80/2004 z dnia 27 

lutego 2004r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli na terenie 

gminy Stąporków. 

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/115/2008r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/80/2004 z 

dnia 27 lutego 2004r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli na 

terenie gminy Stąporków. 

Ad pkt 8 „i” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Stąporków oraz 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stąporków. 

Radni uwag nie wnieśli.  

Pan Przewodniczący odczytał projekt, a radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

podjęli uchwałę Nr XIX/116/2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Stąporków oraz Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stąporków. 

Ad pkt 8 „j” 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do omówionego na posiedzeniu 

Komisji projektu uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania na 

terenie gminy Stąporków. 

Radna Dorota Łukomska – 28 maja na posiedzeniu Komisji radni rozmawiali na temat 

umieszczonego w projekcie zmniejszenia liczby okręgów wyborczych. Było do tej 
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pory 17, obecnie w projekcie jest 13. Radni doszli do wniosku, że porozmawiają z 

sołtysami co o tym sądzą. Była przekonana, że projekt ten będzie odłożony na później, 

aby takie rozmowy się odbyły. Ustawa jest od 2003r., są zmiany, jednak dopuszczają 

możliwość, żeby obwody zostały tak jak są do tej pory.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że każdy sołtys otrzymał porządek i jeśli miał jakieś 

wątpliwości mógł udać się do swojego radnego i spytać o co w tym projekcie uchwały 

chodzi. Mógł również zgłosić się do urzędu z tym samym pytaniem.  

Radny Ryszard Łazarczyk – złożył wniosek o pozostawienie okręgu wyborczego w 

Lutej. 

Uzasadnił wniosek tym, że od miejscowości Luta do Krasnej jest ok. 7 km., a nawet i 

dalej w niektórych przypadkach. W porównania do innych okręgów, w Lutej jest 

największa w gminie frekwencja w wyborach . Lokal wyborczy jest w budynku 

poszkolnym, który jest czynny, w którym są wszystkie media i nie trzeba inwestować 

w jego przygotowanie. 

Pan Burmistrz Edmund Wojna – stwierdził, że przysłuchuje się wypowiedziom i 

zauważa, że sensacje można robić. Radna Łukomska robiła już referendum w 

Stąporkowie, jak również w Nowym Korczynie. Tam była potrzebna wójtowi, żeby 

mu pomagać w referendum, żeby wójt z PIS-u pozostał na swoim stanowisku. Dziś 

burzy zebranych  na temat obwodów głosowania. 

Dlatego Pan Burmistrz wyjaśnił na czym to wszystko polega. Aby wybory odbyły się 

sprawnie, to muszą być do tego przygotowane lokale. 

Przytoczył sytuację w Kamiennej Woli, gdzie lokal wyremontowany po ostatnich 

wyborach,  został zdewastowany. Właściciel budynku zapowiedział, że nie udostępni 

więcej razy pomieszczenia. 

W Wólce Zychowej przed jednymi z wyborów wstawione zostały drzwi. Przed 

drugimi już zostały rozwalone. Ponadto pomieszczenie się nie nadaje. 

Smarków- pomieszczenie drewniane, nie zabezpieczone i nie ogrzewane. 

Luta – budynek jest wydzierżawiony „Monarowi” i nie było żadnych kłopotów z 

przygotowaniem i udostępnieniem pomieszczeń. Jest oddzielne wejście do lokalu 

wyborczego, przeszkód nie ma żadnych.  
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Obawy natury dotarcia do lokalu są bezzasadne, ponieważ ustawa nie zabrania 

podstawić na określoną godzinę autokaru w celu przewiezienia chętnych do punktu 

wyborczego. O tym zawiadomi się wówczas Komisarza Wyborczego wcześniej. 

Gmina posiada dwa gimbusy i można ustalić trasy i godziny dowozu. O godzinach 

odjazdu powiadomi się mieszkańców i żadna przeszkoda w tym zakresie nie istnieje. 

Radny Leon Milner – poprosił o 10 min przerwy w celu porozmawiania z sołtysami. 

Radna Barbara Telec – uważa, że sołtysi z Wólki Zychowej i Bokowa winni się 

wypowiedzieć, gdyż Wielka Wieś jest nie po drodze. 

Sołtys z Wólki Zychowej – uważa, że jeśli będzie czym ludzi dowieść to Wielka Wieś 

jest bliżej niż Niekłań. 

Radna Marta Kurcbart – stwierdziła, że jest w tej chwili zaskoczona, że Pan Jóźwik z 

Kamiennej Woli nie chce udostępnić pomieszczenia na lokal wyborczy. Pamięta, że 

jednym z warunków sprzedania budynku poszkolnego miało być to, że miał on w 

jakiejś części służyć mieszkańcom. Miało to być zapisane w umowie. Dlatego prosi o 

odpowiedź. 

Pan Burmistrz – Pan Jóźwik kupił budynek, który ma określone przeznaczenie i nie 

wyobraża sobie, żeby zrobił w nim świetlicę środowiskową. Sprzedany został za 270 

tys. i żadne warunki nie były stawiane. Wolę właściciela należy uszanować i jest to 

sprawa oczywista. Obowiązkiem gminy jest zabezpieczyć inny lokal wyborczy. 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

Po przerwie Pan Przewodniczący wznowił obrady sesji. 

Pan Przewodniczący poprosił radnych o przegłosowanie wniosku radnego Łazarczyka 

o pozostawienie obwodu głosowania w Lutej. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się” 

poparli wniosek radnego.  

Radna Barbara Telec – zgłosiła wniosek o pozostawienie obwodu głosowania w 

Wólce Zychowej. Poinformowała, że w przerwie rozmawiała z Panią sołtys z Wólki 

Zychowej, która potwierdzała, że głosowanie mieszkańców w Wielkiej Wsi będzie 

uciążliwe. Budynek w Wólce Zychowej jest w złym stanie, ale jest on gminy i 

mobilizacją będzie aby go utrzymywać w lepszym stanie. 

Pan Przewodniczący spytał Pana Burmistrza, czy jest to budynek straży, czy gminny. 
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Pan Burmistrz odpowiedział, że prawda jest taka, że w Wólce Zychowej praktycznie 

straży nie ma – figuruje tylko na papierze. 

Pomieszczenie natomiast absolutnie nie nadaje się do przeprowadzania tam wyborów. 

Natomiast, tak jak rozmawiał z Panią sołtys autobus będzie podstawiony w dniu 

wyborów tyle razy, ile będzie trzeba. 

Półtora roku temu Pan Komisarz zwrócił się o dokonanie weryfikacji obwodów 

głosowania. Nie było to robione, ponieważ w tym okresie odbywały się wybory. Na 

razie żadne nie szykują się, dlatego należy obwody zweryfikować. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Telec o pozostawienie 

okręgu wyborczego w Wólce Zychowej.  

Radni w głosowaniu jawnym 5 głosami „za”, 9 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” 

odrzucili wniosek radnej. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia 

stałych obwodów głosowania na terenie gminy Stąporków. Zgodnie z poprawionym 

załącznikiem ma pozostać ich 14. 

Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” i 2 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli uchwałę Nr XIX/117/2008 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „k” 

Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem, czy są jakieś uwagi bądź propozycje do 

omówionego na posiedzeniu Komisji projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Burmistrza oraz upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Miejskiej do dokonywania czynności w sprawach z zakresu 

prawa pracy wobec Burmistrza. 

Poinformował, że na posiedzeniu Komisji padły dwie propozycje, tj.  

- propozycja Przewodniczącego tj. 5.300zł.  wynagrodzenie zasadnicze                                  

   i 1.800zł. dodatek funkcyjny, 

- propozycja radnej Agnieszki Jedynak – 5.000 wynagrodzenie zasadnicze  

  i  1.800 zł. dodatek funkcyjny. 

Trzecia propozycja radnej Doroty Łukomskiej – wynagrodzenie zasadnicze w takiej 

samej wysokości. Nie jest to propozycja którą należy przegłosować, ponieważ taka 

uchwała już jest. 
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Radna Dorota Łukomska – przypomniała, że sytuacja z podwyżką dla Pana Burmistrza 

przerabiana już była przed referendum. Wówczas Pan Przewodniczący wycofał 

projekt uchwały uzasadniając, że wniosek o podwyżkę podpisał sam. Ilu radnych 

podpisało się pod obecnym wnioskiem. Ponadto Pan Burmistrz nie należy do 

najbiedniejszych ludzi w RP i ciągle mówił, że nie zależy mu na pieniądzach, bo ma 

inne źródła dochodu. Dlatego proponuje, aby Pan Burmistrz sam zgłosił wniosek o nie 

podwyższaniu mu wynagrodzenia. 

Pan Przewodniczący – przypomniał, że punkt dotyczący wynagrodzenia dla 

Burmistrza przed referendum w głosowaniu był usunięty z porządku obrad. Obecnie 

22 kwietnia przyszła nowa tabela wynagrodzeń i projekt uchwały jest umieszczony w 

zatwierdzonym przez radnych porządku obrad. 

Pan Burmistrz – stwierdził, że nie będzie komentował wypowiedzi radnej Łukomskiej, 

ponieważ nie zasłużył sobie na to, aby go poniżała w ten sposób. Niech radna powie 

raczej o swoich osiągnięciach w pracy czy w działalności charytatywnej ile przekazała 

dla wybitnych dzieci z diety tak jak czynią to co roku wszyscy radni i burmistrzowie. 

Pani Barbara Widulińska – skarbnik gminy. Poinformowała zebranych o zapisach 

rozporządzenia w sprawie podwyżek dla samorządowców a zwłaszcza osób 

funkcyjnych. Rozporządzenie obliguje do tego aby podwyżka dla Burmistrza, 

pracowników na stanowiskach  kierowniczych i samodzielnych się odbyła. Odbywa 

się to nie tylko w gminie Stąporków, ale w całym kraju. Wysokość pensji zasadniczej 

jest w gestii rady w granicach ustawowego upoważnienia. Pan Burmistrz pracuje już 

czwarty rok bez żadnej podwyżki. Inni burmistrzowie i wójtowie podwyżki otrzymali. 

Pracownicy urzędu otrzymali jeśli nie podwyżki to regulację płac, gdyż inflacja rośnie 

z każdym rokiem. To ile kto zarabia zależy od zajmowanego stanowiska, od 

odpowiedzialności, od nakładu pracy jaką dana osoba wykonuje. Nie każde 

stanowisko jest objęte takim samym wynagrodzeniem i pracownicy się z tym 

zgadzają, a normalnie myślące osoby powinny to przyjąć do wiadomości. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie dwa wcześniej zgłoszone wnioski. 

Spytał radnych kto jest za tym, żeby pensja zasadnicza burmistrza wynosiła 5.300 zł. i 

1.800zł. dodatku funkcyjnego. 
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Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za” 1 „przeciw” i 6 głosami 

„wstrzymującymi się” poparli  wniosek. 

W związku z powyższym drugi wniosek nie był głosowany. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Burmistrza oraz upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Miejskiej do dokonywania czynności w sprawach z zakresu 

prawa pracy wobec Burmistrza. 

Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 6 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli uchwałę Nr XIX/118/2008 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 9. 

Na interpelacje i zapytania odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz. 

- most w Lelitkowie – gmina zgłosiła opracowanie ekspertyzy wszystkich mostów, 

które są własnością gminy. Będzie ona przedstawiona na koniec czerwca b.r. Remont 

mostu  w Lelitkowie  odbędzie się, gdyż wydane są już odpowiednie dyspozycje. 

- dachy przystanków będą objęte naprawą. Materiały gmina dostarczy bez żadnego 

problemu. 

- droga w Nadziejowie będzie budowana tak jak to powiedział radny Telecki. 

- prośbę o przekazanie budynku dla wsi Czarniecka Góra – przyjął do wiadomości. 

- opracowanie dokumentacji na zagospodarowanie placu przy Domu Kultury zostało 

już dawno zlecone. Mamy boiska przygotowane przy Zespole Szkół, na MKS-ie, na 

osiedlu przy placu zabaw i młodzież może z nich korzystać. Dlatego nie będzie boiska 

przy Domu Kultury.  

- odnośnie kosztów przyłączy w Wielkiej Wsi – na spotkaniu z mieszkańcami w 

marcu ustalona została jedna kwota tj. 900 zł. żeby to było sprawiedliwe dla 

wszystkich. Jeśli ktoś będzie chciał sam sobie zrobić musi  we własnym zakresie  

zrobić dokumentację, wyrys geodezyjny i na pewno nie zmieści się w tej kwocie               

900 zł. 

Radna Barbara Telec – w nawiązaniu do mostu w Lelitkowie  - spytała, czy 

Burmistrzowi było tak trudno odpowiedzieć na ubiegłej sesji, że zlecona została 

ekspertyza i ludzie by się nie denerwowali. 
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- w nawiązaniu do drogi w Nadziejowie – stwierdziła, że nie interesują ją ustalenia z 

radnym Teleckim. Prosi jedynie na odpowiedź na zgłoszony przez nią wniosek tj. czy 

w tym roku będzie droga poprawiona. 

Pan Burmistrz – odpowiedział, że żadnych działań w tym roku nie podejmie, ponieważ 

nie ma środków. 

Ad pkt 10. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Pan Przewodniczący – poprosił o wpłacanie do radnej Agnieszki Wojcierowskiej 

ustalonych kwot na nagrody dla prymusów VI klas. 

Radna Dorota Łukomska – zwróciła się do Pana Przewodniczącego aby reagował gdy 

Pan Burmistrz ją obraża. Jako radna ma prawo wyrazić swoją opinię, że nie widzi 

żadnych rezultatów działań Burmistrza, żeby dawać mu podwyżkę wynagrodzenia. 

Przypomniała, że w grudniu 2006 podjęta została uchwała o podwyżce. Zwróciła się 

ponadto do Pana Burmistrza aby zajął się rozwojem gminy a nie wnikał w jej życie. 

Uznaje, że Pan Burmistrz ją notorycznie obraża i dlatego prosi Pana 

Przewodniczącego aby zajął właściwe stanowisko. Widzi, że rozmowy już nie 

wystarczają. Czuje się obrażona jako funkcjonariusz publiczny i ma nadzieję że o tym 

odpowiednie władze dowiedzą się zarówno od Burmistrza, jak i od niej też. Jak by 

ktoś chciał się dowiedzieć coś o niej, chętnie udzieli takiej informacji. 

Pan Przewodniczący – w odpowiedzi radnej Łukomskiej – zapewnił, że ze swej strony 

będzie czynił starania, żeby podczas obrad sesji nie obrażać się wzajemnie. Można się 

spierać, ale należy to robić kulturalnie bez osobistych „wycieczek”. Należy się 

wzajemnie tolerować. 

Z-ca Burmistrza Pan  Jedynak – poinformował, że we wtorek o godz. 16-tej na tej Sali 

odbędzie się spotkanie Zarządu LGD z sołtysami. Bardzo prosi zainteresowanych o 

przybycie. 

Radna Łukomska – zwróciła się do sołtysów z informacją, że w trakcie przygotowań 

jest projekt uchwały w sprawie gratyfikacji dla sołtysów i osoby które to robią chciały 

by się spotkać z sołtysami aby usłyszeć ich propozycje, sugestie i uwagi. Gdyby takie 

były, radna chętnie je przekaże. 
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Radna Agnieszka Wojcierowska – poinformowała, że rozdała radnym i sołtysom 

materiały dotyczące LGD w których znajdują się działania. LGD aby mogła sprawnie 

funkcjonować musi mieć własną strategię. Aby ona była pełna muszą się w niej 

znaleźć cele i działania. Na te działania dostaniemy pieniądze w formie grantów. Jeśli 

jakieś działanie nie zostanie w strategii umieszczone nie będzie na niego funduszy. 

Dlatego jest prośba do wszystkich aby zapoznali się z zadaniami i wpisali swoje 

propozycje na co ewentualnie przyznać środki w ramach poszczególnych obszarów. 

Korzystając z głosu radna Wojcierowska podziękowała sołtysom, radom sołeckim 

którzy zaangażowali się i pomagali w organizacji „majówki na ludowo”. 

Są to: 

- rada sołecka i sołtys z Czarnieckiej Góry, Błotnicy, Janowa, Czarnej, Komorowa, 

Adamka, Koziej Woli i Duraczowa. 

Cieszy się ze współpracy i zaprasza do organizacji tym razem „Nocy Świętojańskiej”. 

Dyrektor Domu Kultury, Pan Andrzej Zdunek – zaprosił na organizowany dzień 

dziecka festyn za domu Kultury, który odbędzie się 1.06., godz.14,30. 

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji. 

 

Protokołowała                                                               Przewodnicz ący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                       Stanis ław Pietras 

 

 

 

 

 


